
 

 

Referat fra styremøte i Grytelva hytteforening  

Dato: Torsdag 28.09.2023  

Sted: Hos Guri Hafsten Aalerud, Leangjordet 40, Asker 
 
Tilstede: Knut OlavFuruseth (leder), Astrid Løken Nordgård 
(sekretær/referent), Kaja Grønning (kasserer), Guri Hafsten Aalerud (vara) 
Teams: Eli Nysæther (styremedlem) 

 

Agenda: 

1. Godkjenning av referat fra 24.august. 

2. Økonomi.  

a) søknad om støtte  

b) utsendelse av kontingent 

3. Orientering om status fiskeforeningen. 

4. Ny sommerrute?: Vrågåveien-Pavelund-Elddalsetra  

a) referat fra befaring 16.10.  

b) planlegge videre aktiviteter 

5. Status IT  

a) Hjemmesiden 

b) påkobling DropBox  

c) Teamsmøter 

6. Status Brønnøysundregistret i forbindelse med endringer i styret 

7. Kvalitetssikring nye skilt 

8. Eventuelt 

 

 

 



 

 

1. Referatet fra 24.august 2023 er godkjent 

2. Økonomi: 

a) Søknad om støtte om kr. 15.000,- er sendt Sigdal kommune.  

    Vi supplerte teksten med tillatelser fra de grunneiere som er berørt av 

    Øgnevassløypa. 

 b) Kontingenter er stort sett kommet inn. Men det viser seg at Vipps koster  

               kr. 8,- pr. innbetaling. Vi bør derfor fjerne muligheten til å betale med 

               Vipps. 

3. Orientering om pålegg om fiskerbiologiske undersøkelser til Horga Kraftverk 

 fra Statsforvalteren. Hva skjedde tidligere i år?  

          Vi legger ut info på Facebook.         

          Ansvar: Astrid 

4. Interessant befaring fra den nye fotruten vi ser på i nedre deler av hytteområdet 

 vårt. Ca. 5 km rundløype fra Vrågåveien - Pavelunden - Elddalstjønn.                 

 Vi undersøker med de berørte grunneiere først.   

Ansvar: Eli og Astrid 

           Forslag til skiltplan.               Ansvar: Knut Olav 

5. IT: 

 a) Hjemmesiden virker ikke.  

              Tar kontakt med firmaet som leverer tjenesten.     

                Ansvar: Knut Olav 

Vi legger i tillegg ut anmodning om hjelp på Facebook til å lage ny          

hjemmeside. 

                           Ansvar: Knut Olav 

b) Eli har fått tilgang til DropBox. 

c) Teamsmøter fungerer bra.   

6. Endringer i Brønnøysundregistrene er initiert.  

7.  Gjennomgang av innkjøp av nye skilt i Grunntjønn nord.  

 Skal erstatte gamle eller supplere. Kostnad rundt 6000. Godkjent.  

         Ansvar: Astrid 

 

Kolsås 09.10.2023 


